
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 28. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 540
Hvor mange praktiserende speciallæger har det seneste år ramt den fastlagte ”knæk-
grænse” i forhold til fuldt honorar? Hvor mange flere patienter kunne de praktiserende 
speciallæger forventeligt behandle, hvis man fjernede knækgrænsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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